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ZAPISNIK
Sa Konstitutivne sednice SkupStine "BRATSTVO" AD Subotica, odrZane dana 26.04.2004. god. sa

pocetkorn u 13,30casova u Hali sportova u Subotici.
Sednica pocinje sa radom, te joj prisustvuiu. 1468 akcionara sa ukupno 383.241 glasa. Vecinski

akcionari (Borislav Mali i Vladimir Dellc), poseduju 292.295 glasova i zastupa ih po punomocju predstavnik
Aleksandar Delic Prisutni manjinski akcionari poseduju 90.946 glasova. Sednici prisustvuju i clanovi Skup5tine
starog saziva i to: predstavnici druStvenog kapitala: Kaltak lzet, Batdak Jovan, Jovancic Dorde, Matic Petar,
Ladocki Endre, VaS lmre, Novic lvan, Horvat Antun, Piukovic Marko, Trifkovic Mihajto, Sinanovic Hidajet, Duric
Vitomir, Skoric Slobodan, Orcic Josip, Maravic Du5an, Svircev Radomir, KnaZevic Ranka i Ostrogonai Slavko,
kao i predstavnici akcijskog kapitala: Paci Nandor. Jankovic Dragoslav, Sabo Handa Menjhart, Zbunjak Stevan,
DeneS Dorde i Malavrazic Tomo. Sednici su prisutni i predstavnici brokerske kuce "SINTEZA INVEST GROUP"
Delan Tufegd2ic i Jelena Vasiljevic, zapisnidari Mrdenovid Vesna i Vakula lngrid, kao i clanovi Komisije za
verifikaciju i brojanje glasova u sastavu: GombaS Gabriela, Juric Neli, Sarenac Ljiljana, Avdic Martika, JanoSevic
Tereza, Vojnii T. Mirjana, Mesaro5 fi/agdolna, Kokezb Jasmina, Aradski Marijana, Vranic Sladana, Crnkovic
Marta, Buljovcic Jasna, Laslo Nada i Simunic Vesna.

Verifikacija prisutnih akcionara je obavljena dd strane Komisije za verifikaciju i brojanje glasova pre
pocetka s9d11c9 SkupStine u periodu od 12,00 do 13,30 casova, ito saitavljanjem spiska prisutnin a-kcionara uz
naznacenje JMBG svakog akcionara, oznake emisije, nominalne vrednosti a(cija, broja akcija (broja glasova),
datuma emitovanja akcija i ukupne vrednosti akciji po jednom akcionaru, a n-a osnovu podnetih,- rali uviOi,
pofurda o upisu besplatnih akcija od strane akcionara.

Predsednik Skup5tine Duian Maravi| otvara sednicu SkupStine, konstatuje kvorum za rad sednice
SkupStine. Pozdravlja sve prisutne akcionare DruStva re6ima:

^Oa13s 
smo se_ okupili da bi smo odrZali Konstitutivnu sednicu SkupStine "Bratstvo" AD, izabrali nove organe

D.rustva, usvojili op5te akte,.sve u skladu sa Ugovorom o prodaji druStvenog kapitala, kao i odgovorili na 
"viSa

pitanja i razjasnili neke nejadnoce.

Predsednik Skup5tine cita dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne Xl sednice SkupStine Dru5tva od 22.03.2004.godine,
2. Razre5avanje clanova starog saziva SkupStine - predstavnika druStvenog i akci6narskog kapitala,
3- pPoziv predsednika.stlog saziva SkupStine i irnenovanje predsednika nSvog saziva,4. DonoSenje i usvajanje Statuta,
5. Usvajanje Poslovnika o radu Skup5tine,

!. Opoziv clanova Upravnog odbora i imenovanje no'rih dlanova Upravnog odbora,
7. Opoziv clanova Nadzornog odbora i imenovahje dlanova ipredsednika-Nadzornog odbora,
B. Razno

Predsednik SkupStine predla2e dopunu ta:ke 3. koja glasi "i imenovanje zamenika predsednika
skupstine." Predsednik skupstine pita da li ima dopuna na dnevni red.

S obzirom da viSe nije bilo predloga za dopunu dnevnog reda , preslo se na rad po tadkama.

Ad.,t.
Duian Maravii otvara prvu tadku dnevnog r:da ipoziva dlanove starog saziva SkupStine da se izjasne

da li imaju primedbe na.zapisnik sa prethodne selnice. Sobzirom da primedbinije bilo, pristupilo se glasanju,
nakon dega je predsednik Skup5tine konstatovao da je predmetni zapisnik jeonogtasno usvolen u celoiti i bez
primedbi.
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Duian Maravic: - "Na osnovu promene 1l;uft,rr" kapitala DruStva nastale usled prodale 70'k
druStvenog kapitala, shodno zakonskim propisima imamo obavezu da konstituiSemo novu Skup5tinu, a samim
tim ida razre5imo clanove starog saziva SkupStine

Po5to se ova obaveza zasniva na zakonskim propisima, nece se pristupiti glasanju, te konstatujem da 1e

stari saziv SkupStine razreSen.

4C.3.
Predsednik SkupStine otvara trecu tacku dnevnog reda, s napomenom da pocev od ove tacke dnevnog

reda Skupstina odlucuje u novom sazivu, Sto znaci ca glasaju i odlucuju svi akcionari DruStva. Upoznaju se
dlanovi SkupStine sa nacinom brojanja glasova u skladu sa novom vlasnickom strukturom, koje ce vrSiti
Komisija za verifikaciju i brojanje glasova, 6itanj:m brojeva sa listiia koje su clanovi SkupStine dobili pri
verifikaciji svog prisustva, prilikom ulaska u salu. Predsednik Skup5tine daje red advokatu Aleksandru Delicu,
predstavniku vecinskih vlasnika.

Aleksandar Deli6: - "Pozdravljam sve prisutne u ime gospodina Delica i gospodina Malog, vecinskih
vlasnika "Bratstvo" AD Subotica. S obzirom da je stari saziv SkupStine razreSen duZnosti, du2nosti je razreSen i

predsednik starog saziva. U ime vecinskih vlasnika predlaZem da Du5an Maravic bude predsednik SkupStine i u
novom sazivu s obzirom da u vodenju iorganizaciji skupStinskih sednica vei ima potrebno iskustvo. Da li neko
jo5 ima predlog?

Za ree se javio manjinski akcionar Sfepan Maric: - "Mi kao manjinski akcionari moramo izabrati naseg
predstavnika koji ce Stititi interese naSih 30% kapibla. NiSta nije dobro odradeno u privatizaciji Bratstva,
predlaZem da se uputi zahtev antikorupcijskom odborr, kao i ministru da se ditava stvar preispita. Ne govorim
protiv novog vlasnika, ali mislim da procena n-rje dobro uradena, te da bi SkupStina trebala da preuzme drugi tok
u odnosu na planirani. Doveli ste nas ovde kao ovce i moj predlog je da se obratimo nadleZnim organima."

Deian Tufegdiic, predstavnik brokerske kute: - "Ovaj izbor predsednika SkupStine se odnosi samo
na imenovanje predsedavajuceg sednicama, koji nema pravo glasa, a Sto se tice va5eg predstavnika - vi ste ga
iza.brali, a to je gospodin Milan Medakovic. Ja kao broker vam savetujem da ako-mislite da je bilo nedeg
nekoretnog u postupku privatizacije, treba to da napisete Agenciji za privartzaciju sa zahtevom za preispitivanjel
taj. vaS p_ostupak ce pomoci i novom vlasniku. Ova Konstitutivna SkupStina se oddava po osnovu samog
zakona. Obaveza novog vlasnika po ugovoru o prodaji je da je organizuje, izabere nove organe i usvoji nova
op5ta akta. Sve se to radi po proceduri koju je propisala Agencija za privalizacrju. Napominjem'da v'ecinski
?!9io_!1r ima viSe glasova nego svi vi zajedno. Danas ie prisutno 3B3.241glasa, a oO toga vecinski akcionar ima
292-295 glasova. Privatizacija po novom zakonu je potpuno drugacija u odnosu na privatizaciju po starom
Zakon-u o svojinskoj transformaciji- po novom zakon"u dzava prodaje preduzece i propisuje koje'sve obaveze
mora izvr5iti novi vlasnik nakon kupovine preduzeca. Sto se tide nekih vaSih sumnji,'ponavljam, napisite sve Sto
smatrate da je nezakonito, pa cemo iiizajedno u Agerciju. Ova Skup5tina jeste pio forme, ler vlasnik ima70o/o
kapitala t1 !A% glasova, ali zakon zahteva da se na Konstitutivnu Skupstihu pozovu svi a(cionari. Sto se tieejavne aukcije mogu reci da je na aukciju mogao doci bilo ko, pa i vi, ali morate da shvatite da je vecinski
akcionar bio jedini kupac na aukciji koji je bio spreman da plati postignutu cenu. Napominjem da bi Skup5tina
mog-la.da radi mora postojati kvorum od najmanje 50% glasova, a veiinski vlasnik ima sam 70% glasova, Sto
znadida mo2ete svivi napustitidvoranu, a Skup5tina bi i onda mogla da nastavi sa radom."

Ptett liltvan; - "Objasnite mi kako stU'mogli kupiti "Bratstvo" za 66 mil. dinara kad toliko vrede samo 6
kranova, samo upravna zgrada vredi 1 mil. EUR-a, a vi hoiete da nas isplatite sa 12.000,00 dinara. Ja vam
moje akcije ne dam, a viostali radite Sta hoiete. Ir,{i smo sve ovo krvavo zaiadiliiostali bezzuba od zavarivanja
u Bratstvu."

Stiepan Marie : - "Mitvrdimo da je procena Bratstva uradena loSe i Zelimo da se ponisti aukcija tj. ceo
proces privatizacije i da se pokrenu krividnipostupci protiv ljudi kojisu radiliovo,"

. Deian Tufegdiie : - 'Opet pricam o onome Sto Agencija sprovodi tj. da je verifikovana vrednost kapitala
preduzeca od strane Agencije '169332.000,00 dinara na dan (ad je podnesen zahtev za prodaju. podetna c.ena
za prodaju na aukcijije obidno 20o/o od vrednosti <apitala, a kod-Bratstva je bila 30% od proienjene vrednosti
kapitala tj. oko 55 mil.dinara.
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Postupak aukcije pocinje sa objavljivanjem pocetne cene i na taj dan kad je vr5ena prodaja vaseg preduzeca
doSla su dva zainteresovana kupca, sadaSnji vlasnik i vaS poslovnl partner iz Madarske. Na kralu je izlicitirano
66 mil dinara i sada5nji vlasnik .ie bio jedino tice koje je bilo spremno da plati postignutu cenu, da je drugi
ucesnik bio spreman da ide dalje cena bi iSla gore. Novac od prodaje ide dzavi i nema veze sa vredno5cu va5ih
30% kapitala

Napominlem da Agencija za privatizaciju propisuje ocredbe Ugovora o prodaji, standardni nacrt Statuta r

potencijalni kupac to preuzima prilikom kupovine aukcrjske dokumentacije. Kapital manjinskih akcionara vredi
oko 50 rnil. dinara - vi vaSe akcije moZete da zad12ite, prodate ili poklonite, a predstavnici vaSeg 30% kapitala u
SkupStini mogu da postavljaju pitanja.
ZapiSite sva vasa pitanja i pod osmom tackom dnevnog reda "'Razno" cemo ih sve razmotriti. Ostacemo ovde i

do 18,00 casova i pricati, ako je to potrebno. Ova procedura organizovanja Konstitutivne Skup5tine mora da se
sprovede. Sva sporna pitanja mo2ete raspraviti i na narednoj sednici SkupStine, ili postavljanjem pismenih
pitanja Agenciji. Sto se tlce nezakonitosti mogu reci da sam savetnik manjinskih akcionara u d-eset preduzeca i

lidno se borim protiv nezakonitosti i nepravilnosti u postupcima privatizacije."

Katanii6 Petar: - "Ovi ljudi ovde su dezinformisani i nemaju pojma Sta vi pridate. Zamolio bih vas da se
konstatuje da prema sadaSnjem vlasniku preduzeca nemamo niSta protiv, proSli vlasnik je trebao da poloZi

19cun9 Ja sam posle 30 godina rada u Bratstvu docio otkaz, samo zato Sto sam traZio lidni dohodak po
Kolektivnom ugovoru. Sada6nji vlasnik je okupio Sest advokata koji se bave privredom, a ovi radnici nemaju
pojma Sta sadrZi aukcijska dokumentacija, Sta je to manjinski akcionar. Broj akcija po potvrcii u odnosu na upis
akcija u Februaru mesecu je veoma smanjen. Umesto 310 akcija ja sada imam iamo 140 akcija. Molim vas da
mi to razjasnite. Hocemo da podnesemo zahtev da se sv: ovo ispita. Ne moZe se preduzece prodati za samo 66
mil- dinara, jer sama portirnica vredi toliko. Ona Agencija koja je izvr5ila procenu mo2da je bila u dosluhu sa
nekima u preduzecu. Kad bi se,Bratstvo realno procenilo, ono bi vredelo 6 do B puta vi5e nego Sto je prodato.
Oni koji su dali podatke u vezi procene su nas trebali poanati i objasniti kakve su to podatke Oaii. wti cemo poslati
dokumente zajedno sa peticijom."

Deian TufegdZi6: - "Ja nemam niSta protiv toga, po5to ima dosta ljudi koji nisu upoznati sa
privatizacijom, kao i sa svojim pravima u vezi.akcija. Ne moie se trgovatiakcijama na Oerzisve dok ceo kapital
DruStva nije privatan. PoSto je doprodaje preduzeca sano 1,42o/o lapitala biio privatno, vi niste imali pravo da
trgujete akcijama stedenim do 2000. godine. o tcme kojom metodom ce preduzeie biti prodato odlu6uje
fOencUa. Napomlnjem da iz vaSe branSe ni jedno preJuze6e do sada nije bib prodato putem tendera izuzev
Fabrike_ vagona Kraljevo, cija prodaja ce tek biti organizcvana. Viste dobili manje akcija nLgo itoit" ,pirrrilto
ie^uobidajena pojava kod podele besplatnih akcija,hog-r recida se redukcija ,oi , g9% pre-duzeca. Vi ste dobili
6,6 puta manje \- 15% u odnosu naupisano. Ovu redukciju vr5iCentarza evidenciju priAgencijiza privatizaciju.
S obzirom da je "Bratstvo" ugledna firma, poseduje ime, kvalitet itradiciju nas je iinenaOi[o Stosu na prodaju'tj.
na aukciiu do5la samo dva zaintereosovana kupca Medutim i sadaSnje! kupca je sadekalo neprilltno
iznenadenje, a to je ogroman dug od 900.000 $ prema madarskoj firmi "koji nije froknjiZen u poslovnim
knjigama Znaci, i vecinski vlasnik se susreo sa problemima i nejasnocama t<ao i vi Hajde da nasiavimo sa
SkupStinom' a pod tackom "Razno" cemo sve ovo da razjasnimo- Samo da vam dam obrazlozenje pojma
manjinski akcionar - to je gnaj koji ne mo2e da upravlja preduzeeem s obzirom na broj ivojih akc'rja, ali'mo2e dase udruZuje sa drugim akcionarima u cilju ostvarenja lvojih interesa. Meni je krivo Sto'niko iz Agencije ovde nije
dosao. Trebali ste vi da ih pozovete. Ne mogu da obrazla2em tude odluke.,,

Stiepan Maric: -:'"Mi smatramo da je procena uradena nakaradno i ne Zelimo dati legalitet prodaji
Bratstva. PredlaZem da nai:ustimo ovaj skup.;

. Dejan TufegdZi1: - "Vi moZete izaci svi i onda vlasnik moZe nastaviti sam sa radom sednice. Vi nedajete legalitet onome Sto je nezakonito time Sto ostajet: i glasate za odredene odluke.,,

o,..,^^.,I^?j?drni_manjinski akcionari sa tribina uzvikuju sledece: "Ja predlazem Maric Stjepana za predsednika
sKupstrne", "Ja sam dobio 192.000,00 din, a sada je to loSlo na tz.oOO,o0 din., ko je uminjio naSe vrednosti,,,"PredlaZem da ne prodamo akcije isl."

Duian Maravi6: - "Odredujem pauzu u trajanju od 10 min.,,

'.:'l
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Pauzaje tr"ajala oko 30 min. i sa radom se nastavilo oko 15,30 casova. Ustanovljeno je da je odredeni

broj akcionara- napustio sednicu, ali je konstatovan kvorum za dalji rad koji je obezbeden prisustvom
predstavnika vecinskog akcionara sa292.295 glasova od ukupno 419.409 glasova.

Duian Maravii: - "U interesu je svih nas da ostanemo, nastavimo sa radoni i saznamo sve ono Sto nas
interesuje. Nastavljamo sa trecom tackom dnevnog reda - lzbor predsednika i zamenika predsednika
SkupStine.

Vecinski vlasnik je predlo2io za predsednika S|:up5tine Du5ana Maravica, a za zamenika predsednika
Skup5tine Mladenovic Mijodraga."

S obzirom da drugih predloga nije bilo, pristupilr se glasanju. Rezultatiglasanja su sledeci:

. ZA-292.295glasova,

. PROTIV - 122 glasa,

. UZDRZANO-nema.

Du5an Maravid je konstatovao da je vecinom glasova doneta sledeca

ODLUKA
1.1

1. lmenuje se DuSan Maravid za predsednika Skup5tine "Bratstvo" AD Subotica na mandatni period od 4godine. 
, i

2, lmenuje se Mladenovic Mijodrag za zamenika predsednika SkupStine "Bratstvo" AD Subotica na mandatni
period od 4 godine

3. Odluka stupa na snagu danom dono5enja,

Ad.4.
DuSan Maravi6: - "Pre nego Sto predemo na razmatranje ove tadke dnevnog reda napomenuo bih da je

nacrt Statuta uraden kao tipski od strane Agenc'rje za privatizaciju, a manje i nebphodne dopune je izvrSio
veiinski vlasnik. Svi akcionari su imali mogucnost da izvr5e uviO u predlog Staiuta ito biv6l'zaposleni i
penzioneri prilikom preuzimanja potvrde o besplatnim akcijama u prostorijama gde se preuzimanje viSito t;. u
hodniku teretne porte u lom je stajalo obaveStenje sa:ekstom - Molim vis obavezno proditajte nbcrt Statuta i
Poslovnika, a zaposleni DruStva su uvid u nacrt Statuta mogli izvrSiti putem oglasne table. Napominjem da je u
tekstu nacrta Statuta l<oj! je dat na uvid do5lo do odredene tehnicke gre5ke tj. u dlanu 14. stav 2. tacki b.
StSlql?. umesto broja "26,63%" treba da stoji broj "29,5D%" , a u tadki c.*istog st'ava istog dtana Statuta nakon
reci "dinara " izareza sledibroj "O,O7o/o".

S obzirom dadrug{r predloga nije bilo, pristupilo se glasanju. Od glasova manjinskih akcionara brojali su
se samo glasoviPROTIV. Rezultatiglasanja su slede6i:

. ZA-292.295glasova,

. PROTIV - 342 gtasa,

. UZDRZANO-nema.

Predsednik Skup5tine je konstatovao da je veiinom glasova doneta slede6a:

ODLUKA

Y:Yri, se predlog Statuta "Bratstvo" AD Subotica sa slededom ispravkom: u 6lanu 14. stav 2. tadka b.
Statuta umesto broja "26,63%" treba da stoji broj "29,50%" , i u dlanu 14. stav 2. tadka c. Statuta nakon redi
"dinara " i zareza sledi broj "0,07yo" .

Odluka stupa na snagu danom donoSenja.

1.

2.
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Duian Maravic: - "Pre nego Sto predemo na razmalranje ove tacke dnevnog reda napomenuo bih da je
nacrt Poslovnika o radu SkupStine sadinjen od strane vecinskog vlasnika i da vam je bio dat na uvid na isti nacin
kao i nacrt Statuta."

S obzirom da nije bilo pitanja niti primedbi, pristupilo se glasanju. Od glasova manjinskih akcionara
brojali su se samo glasovi PROTIV. Rezultatiglasanja su sledeci:

. ZA-292.295glasova,

. PROTIV - nema,

. UZDRZANO - nema.

Predsednik SkupStine je konstatovao da je vecinom glasova doneta sledeca:

i :oDLUKA 
i

1. Usvaja se predlog Poslovnika o radu SkupStine "Bratstvo" AD Subotica.

.t2. Odluka stdpa na snagu danom donoSenja.

4d.6.
Du*an Maravie: - "PoSto smo konstituisali novu Skup5tinu sledeci korak je opoziv clanova Upravnog

odbora i imenovanje novih clanova Upravnog odbora.
Konstatujem da su zaposleni na Zboru odrZanom dana 15.04.2004. godine,-a na osnovu clana 83.

Zakona o preduzecima, za svog predstavnika u Upravnom odboru izabrali Milana Medakovica, a za zamenika
predstavnika Slavka Jankovica-

Po5to Upravni odbor po Statutu cini pet clarova, preostaje nam da izaberemo joS detirj. Od strane
vecinskog akcionara za dlanove Upravnog odbora credloZena su sledeca lica: Sini5a Mali, Vladimir Delii,
Radovan Petrovic i Slobodarl Aiimovid."

Neimenovani manjinskiakcionar je rekao: "Dozvolite nam da izaberemo svog predstavnika u Upravnom
odboru, po5to Milan Medakovii predstavlja samo zapcslene u preduzeiu."

Deiah Tufegdiie: - 'Na osnovu zakona samo zaposleni imaju pravo, a ne manjinski akcionari da
izaberu svog predstavnika u Upravnom odboru."

Duian Maravic: - "lstidem i ponavljam da je predstavnik zaposlenih u Upravnom odboru Milan
Medakovic izabran na Zboru zaposlenih, s obzirom da je njegova obaveza da u Upravnom odboru zastupa
interese zaposlenih."

S obzirom da drugr_lr predloga nije bilo, pristupib se glasanju. Od gtasova manjinskih akcionara brojali su
se samo glasovi PROTIV. Rezultatiglasanja su sledeci:

i. ZA-292.295glasova,
. PROTIV - 122 glasa,
. UZDRZANO-nema.
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Predsednik Skupstine je konstatovao da je vecirom glasova doneta sledeca:

ODLUKA

1. Opozivaju Fe Milan Medakovic, Dajana Livingston, Mijodrag Mladenovic, Milenko Nikolic, Radosav Vukotic,

Slobodan Skori6, Lazar Maikovic iVukovic Miroljub, <ao dlanovi starog saziva Upravnog odbora.

2. lmenuju se SiniSa Mali, Vladimir Delic, Radovan Petrovic, Slobodan Acimovic, kao i Milan Medakovic,
predstavnik zaposlenih, za dlanove Upravnog odbora "Bratstvo" AD Subotica na rpandatni period od cetiri
godine.

3. Odluka stupa na snagu danom dono5enja

; Predsednik Skup5tine Du5an Maravic je destitao novim elanovima Upravnog odbora na izboru i po2elio
, im uspeSan rad.

4d.7.
Duian Maravi6: - "S obzirom da smo korstituisali novu Skup5tinu, takode smo u obavezi da

opozovemo stare dlanove Nadzornog odbora,..kao ida imenujemo nove dlanove ipredsednika Nadzornog
odbora.

konstatujem da je dlan Nadzornog odbora Blagoje Lalatovic preminuo, te iz tog razloga nece se vrSiti
njegov opoziv.

Konstatujem da su zaposleni na Zboru odrlanom dana 15.04.2004. godine, a na osnovu clana 83.
Zakona o preduzecima, za svog predstavnika u Nadzornom odboru izabrali Stevana Zbunjaka, a za zamenika
predsednika Slobodana Skorica.

PoSto Nadzorni odbor sadinjavaju tri dlana treba da izaberemo joS dva. Od strane vecinskog vlasnika
predloZeni su: Jovaneekovic za predsednika Nadzornog odbora i Milivoje Tutic za dlana Nadzornog odbora."

S obzirom da drugih predloga nije bilo, pristupio se glasanju. Od glasova manjinskih akcionara brojali su
se samo glasovi PROTIV. Rezultati glasanja su sleded:

. ZA-292.521glasova,

. PROTIV - 252 glasa,

. UZDRZANO-nema.

Predsednik Skup5tine je konstatovao da je vecinom glasova doneta sledeca:

ODLUKA
1. Opozivaju se Juri6 Neli i Sekelj Marta kao dlanovi starog saziva Nadzornog odbora.
2. lmenuje se Jovan Cekovi0 za predsednika Nadzornog odbora "Bratstvo" AD Subotica na mandatni period od
.t;1 detirigodine. . .:g
3. lmenuju se Milivoje Tuti6 i Stevan Zbunjak, kao predstavnik zaposlenih, za dlanove Nadzornog odbora

"Bratstvo" AD Subotica na mandatni period od detirigodine.

4. Odluka stupa na snagu danom dono5enja.
4d.8.

DuSan Maravic: - "DoSli smo do tadke dnevnag reda kada vi moZete da postavljate va5a pitanja. Molim
vas samo da se predstavite pre nego Sto preuzmete red."

S/avko Lukie: - "Da li imamo pravo da izaberemo svog predstavnika u Skup5tini i da li postoji
mogucnost da razgovaramo sa novim vlasnikom preduze6a."
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Dejan Tufegdiie : - "Manjinski akcionari imajs 124.000 glasova, Sto znaei ca u SkupStini mogu imati
najvi5e 10 svojih predstavnika, s obzirom da cenzus iznosi 12.000 glasova. U narednom periodu sednica
Skup5tine 6e se sazivati 30 dana pre odrZavanja, Sto zraei da vi imate 30 dana da izaberete svoje predstavnike
za svaku narednu sednicu Skup5tine- Svako ko ima ili predstavlja 12.000 glasova mo2e da ucestvu.le i odlucule
na sednicama Skup5tine. Sto se tice razgovora sa vlasnikom preduzeca i mogucnosti kupovine va5ih akcija to
nije u domenu mog posla. Mi kao brokerska kuca imamo obavezu da vas evidentiramo kao akcionare u

Centralnom registru, a za mogucnost kupovine preporldujem vam da se pismeno obratite vlasniku, da bi ste
saznali kojije njegov stav povodom tog pitanja."

Lukic Slavko.'- "Nas zanima na koji nacin moZemo da zaustavimo ovu lopovsku radnju tj. na koji nacin
moZemo izvr5iti proveru procene vrednosti preduze6a i kako moZemo dobiti odgovor na pitanje da li se citav
postupak privatizacije mogao na drugaciji nadin sprovesti, da li je taj dug koji ste spomenuli od 900.000 $
stvaran i na neka naSa druga pitanja."

Deian TufegdZic: - "Mi smo ovde da zavr5imo isprovedemo ono Sto je obavezno na osnovu zakona i

na osnovu procedure Agencije. Po5aljite pismo i meni, a moZete iAgenciji. Ako imate dokaze za krivicnu prijavu
dajte ih, da bi smo imali nekitrag u cilju pokretanja odredenog postupka."

Sevic Mladen; - "Svi znamo ko je ovu firmu upropastio i unistio. Njegovo ime je Novica Davidovic.
Radio sam u Tehnologiji i dolazio u kontakt sa razliditom dokumentacijom, te sam na osnovu toga podneo
prijavu za organizovani privredni kriminal nadleZnim organima u Beogradu. Svu dokumentaciju u vezi Coridor
Trade, Drvoimpexa, Angrosirovine, TENT-a Obrenovac posedujem. To ee ici Anketnom odboru Republicke
skup5tine. Smatram da je Sindikat zastupao lidno interese generalnog direktora. Spreman sam da snosim
posledice i krivicnog gonjenja u slucaju ako nisam u pravu. Lidno vam Zelim uspeh u radu kao novom vlasniku
pred_uzeca. lzjavljujem da necu prodavati svoje akc[je. Moj utisak je da je Novica Davidovic na aukciji bio
zatecen va5im pojavljivanjem. NaSe interese, kao interese manjinskih akcionara, ce vec neko zastupaii. wti
imamo neke naSe interese, a vivaSe, zajednidki nam je interes da delimo dividendu."

. D.eian TufegdZic: - "Zahvaljujem vam se na datim informacijama, smatram ih veoma znadajnim i

korisnim."

Sevie Mladen.' - "Sve ovo Sto sam naveo ovde rekao sam i llrji Juricu kao zameniku'generalnog
direktora. Medutim, nije bilo rBzultata. Svi oni imaju svoje privatne fabrike, a'sindit at im je pomogao u-tome."

Lukie Slavko: - "Vi ste ovde pokvarili dil odradenim osobama, Sto vam se neie lako oprostiti. Mene
interesuje ko zakazuje Skup5tinu malih akcionara? Mi se negde moramo sastati.',

Deian Tufegdiic: - "U vezi toga ne postoji zakonska obaveza novog vlasnika. Morate se
samoorganizovati. Dacemo vam podatke spiske akcionare sa adresama da bi ste se mjgli povezati."

Vesna Mrdenovic, ief Pnvne slulbe preduzeea: - "Pravna sluZba ce vam uvek pruZiti tehni6ku
pomoc oko organizovanja manjinskih akcionara, aiijoj se prethodno morate obratiti sa zahtevom u tom smislu."

Slavko Jankoiic: - "Pozdravio bi sve ljubitelje Bratstva. HoCu da kaZem da bi mati akcionari trebali da
odrZavaju zajednidke sastanke tj. da se Sto de5ce sastalu i da se sami izbore za svoje interese."

Nikola Jakovetic: - "Zahvaljujem se svima koji su ostali ovde u dvorani. Takode se zahvaljujem i onima
koji su otiSli, bacajuci ljagu na Qne akcionare koji sir ostali. BivSi zaposleni rr-ti.lu da sam u dosluhu sa
Novicom Davidovi6em, llijom Juridem i Milanom tt4edal.:ovi6em. Svi koji su pa2ljivo slu'Sali izlaganja strudnih lica
znaju da fabriku nisu prodali ni direktor, ni Upravni cdbor, a ni Sindikat.'Smatram da ne tieba dizati tenzije
izmedu bivSih i sadaSnjih zaposlenih. Treba svi zajedno da se dogovorimo kako cemo se samoorganizovati, s
obzirom da imamo zajednidke interese. Napomenub bih da su predstavnici zaposlenih izabrani na /borr, gde je
bilo prisutno oko 300 radnika. Niko nije dao drugi predlog za izbor predsiavnika, te vas molim da bucjete
korektni. situacija je takva kakva je - mi nista ne mozemo izfreniti."
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Duian Maravic: - "S ovim je iscrpljen dnevni red, zakllucujem dana5nju sednicu, zahvaljujem se svima

na strpljenju i nadam se da ce nam svima u buducnosti biii bolje."

Sednica je zavriena u 15,50 casova
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